

Verslag vergadering Dorpsraad Linden
2 december 2024
20.15 in de Burcht

Aanwezig: Han, Els, Bart en Marlous

Afwezig: Janneke en Ed

Te gast: Jan van Essen

Marlous opent de vergadering, omdat Janneke afwezig is.

1. Het verslag van de vergadering van 4 november 2024 is goedgekeurd en gepubliceerd op de website en de DR app. Tevens gedeeld met Jos en Arno van de gemeente LvC en Stichting De Burcht.
2. Mededelingen: indien portefeuillehouders vanuit hun eigen e-mail stukken willen delen met de rest van het bestuur, dan worden deze naar alle bestuursleden doorgestuurd. Als niet alle bestuursleden hiervan op de hoogte moeten worden gesteld, dan wordt het alleen doorgestuurd naar de secretaris e-mail (lindendorpsraad@gmail.com). Marlous zal alle stukken die op de agenda worden vermeld, doorsturen naar de bestuursleden.
3. Herdenking & Monument (Jan van Essen te gast): dit gaat over 4 en 5 mei 2025, dit wordt een extra groot event. In Land van Cuijk willen ze dat iedere kern daar aandacht aan besteedt. Jan van Essen en Ton Keijzers zijn bij 2 bijeenkomsten geweest van de gemeente hierover. Er is een pot met middelen, iedere kern is vrij om te organiseren wat ze willen. Een estafette run is geopperd, waarin verschillende kernen worden aangedaan. De gemeente geeft (nog) niet duidelijk aan wat er nu precies in dit kader wordt georganiseerd. We gaan er even vanuit dat we in de route zitten van het estafette vuur, al moeten we dat nog wel duidelijk krijgen van de gemeente.
Jan geeft aan dat organiseren vanuit het herdenkingscomité niet gaat, omdat deze geen juridische entiteit bezit. Daarom stelt Jan voor dat de dorpsraad mee doet zowel in ideeën als het aanvragen van subsidies. Waar Jan aan denkt: een estafette vuur in de avonduren bij de Burcht, met vuurkorven, buitenverlichting, van kern naar kern lopen is. Bevrijdingsdag valt op maandag. Dan is iedereen vrij. Er is een herdenkingscomité Linden, die daar graag aan wil meewerken. Op bevrijdingsdag willen ze het liefst op het plein voor de Burcht rond lunchtijd een picknick bestaande uit broodjes met (bevrijdings)soep aanbieden, een toast uitbrengen op de vrijheid, met iets leuks voor de kinderen (een opblaaskasteel). Live muziek in de vorm van een zangeres. En ook de kerk erbij betrekken.

Er is al een herdenkingscomité, wat gaat de rol van de dorpsraad zijn? Het is geen activiteit van de dorpsraad an sich, financieel kunnen wij een bijdrage regelen. Hoe kunnen we die dag organiseren? Daar moeten wij over nadenken. De dorpsraad stelt voor dat Jan op zoek gaat naar vrijwilligers om een voorstel voor de invulling te bedenken. Vervolgens kan de dorpsraad aan de hand van dat plan bepalen wat zijn financiële rol daarin gaat zijn. Jan geeft aan ook andere verenigingen uit Linden te willen betrekken.

4. Ingekomen stukken:
 - a. e-mail 7 november Arno van Haren (reactie op vragen vanuit Dorpsraad over overlast bij de Kraaijenbergse plassen): Bijlage delen via DR app.
 - b. e-mail 7 november van Han aan Jos Jongenelen over wildcrossers nabij Linden: Han is aangesproken over wildcrossers aan de andere kant van de plas. Mensen die de hond uitlaten in

het losloopgebied en aan de kant worden gereden, met name zondagochtend. Han gaat vragen om een reactie van Jos, want nog niet ontvangen.

- c. e-mail 7 november: uitnodiging gemeente LvC informatieavond De Omgevingsvisie op 25 november (Han, zie punt 12)
 - d. e-mail 8 november Nieuwsbrief VKKNB (ter info)
 - e. e-mail 12 november opgave historische veldnamen Maasheggen gebied rondom Linden (Bart, zie punt 6)
 - f. e-mail 18 november gemeente LvC deadline aanleveren wensen WIU lijst 2025 (zie punt 9)
 - g. e-mail 19 november afsluiting gat schaatsbaan en onderzoek geluidswal (update van Els, zie punten 7 en 8)
 - h. e-mail 23 november gemeente LvC inzetten DSI/snelheidssmiley (zie punt 10)
 - i. e-mail 23 november Janneke -Joost over Octagon (Janneke, zie punt 11)
 - j. e-mail 25 november Peter Beumer LvC uitwerking en presentatie van de werksessie met de Wijk- en Dorpsraden op 13 nov 2024 over het Omgevingsfonds (hier zijn wij niet bij geweest, maar houden we in de gaten)
 - k. e-mail 27 november nieuwsbrief dijkverbetering Cuijk-Ravenstein - November 2024 (ter info)
 - l. e-mail 28 november gemeente LvC uitnodiging overleg geluidswallen Linden en Vianen 12 februari om 17.00 (zie punt 7)
 - m. e-mail 30 november nieuwsbrief Maasheggen UNESCO (ter info)
5. Verlichting Burcht - werkafspraken (Janneke) / bespreken we later, want Janneke is afwezig.
6. Maasheggen gebied - veldhekken en aanplanten heggen (Bart): 4 enthousiaste mensen uit Linden hebben zich aangemeld. Ze hebben 15 veldnamen gevonden en 4 gekozen die ze voorrang willen geven: Hoge Voort, Den Drul, Vogelenpas en Maaskampen. De organisatie is momenteel bezig met het verdelen van de hekken. Ook gaan ze na van wie de velden zijn. De volgende Maasheggen bijeenkomst is op 10 december a.s. Daarna volgt een update over de stand van zaken met betrekking tot de hekken met veldnamen en mogelijkheden voor het terugplanten van de Maasheggen rondom Linden.
7. Onderzoek geluidswal (Els): Els heeft een telefoongesprek gehad met Patrick Buijs van de gemeente LvC. Hij gaf aan dat we uitgenodigd zouden worden voor het overleg. Dit overleg zal plaatsvinden op 12 februari om 17.00. We hebben ons inmiddels aangemeld met 3 personen (Els, Marlous en eventueel nog iemand). De gemeente heeft met de provincie gesproken over de onderzoeken die moeten plaatsvinden naar de aanwezige diersoorten: een vleermuizenonderzoek moet worden uitgevoerd en dat kost een heel jaar. Solez heeft gezegd: hij gaat hier niet op wachten, want wil het proces niet nog meer vertragen, de gemeente kan in principe ook verder zo lang het onderzoek loopt. Vianen en Linden zijn wel echt twee verschillende stukken met verschillende mogelijkheden, dus problemen bij Vianen zouden niet vertragend mogen zijn voor Linden. Dat is benadrukt door de gemeente.

Han heeft contact gehad met de omgevingsdienst, vraag via de website van Rijkswaterstaat gesteld over wanneer ze het asfalt zouden gaan vervangen. Han meet 65 db bij de achterdeur. Hij is teruggebeld door een medewerker die heeft uitgelegd dat ergens in 2026 de weg aan de beurt is om te kijken of die nog voldoet ja of nee. Ze meten dynamisch wat voor verkeer er over de weg gaat. Jaarlijks berekenen ze de geluidsbelasting. Hoe kunnen we ervoor zorgen dat we minder last van het snelweggeluid krijgen? De weg voldoet momenteel aan hun berekeningen, dus in principe werken ze nergens aan mee. Zitten ze er dan nooit naast met hun berekeningen, heeft Han gevraagd. Ze meten op

verschillende punten en stellen bij als dit erg uit elkaar loopt. Enige afwijking in het geluidsprofiel kunnen ze niet verklaren.

Patrick Buijs heeft over zijn gesprek met Rijkswaterstaat gezegd: dat ze op dit moment geen plannen hebben om iets te doen aan het asfalt. Maar dat beoordelen ze dus pas in 2026. Verder was hij positief over het gesprek en Rijkswaterstaat heeft nu een vast contactpersoon mbt het dossier van de geluidswal.

8. Afsluiting gat schaatsbaan (Els): aanvullende ontwikkeling: Els heeft bedrijf Derks gemaild, is daar gaan kijken. Er is een budget van 700 euro waar we geen verantwoording voor hoeven afleggen aan de gemeente. Dit kunnen we wellicht hieraan besteden. De vraag is: blijf je wel/niet binnen dat bedrag? En als het hoger is, leggen we dan zelf bij? Via waterschap kunnen we een gratis Lobstuw krijgen. John heeft met Toon afgesproken dat ze het gaan ophalen, en dan staat het zolang op het terrein van het gilde. Je moet er met klein materieel komen, want het is heel nat. Sander Peters kan hiervoor gevraagd worden, die is ook lid van het Gilde. Toon verwacht dat er meer zand nodig is. Dit probleem speelt al een paar jaar. niet duidelijk hoe groot het gat precies is. Die lobstuw kun je er in zetten, maar nog onduidelijk hoeveel zand je nodig hebt. Wat zou dat aan zand kosten? Het is nu heel nat daar, dus je zakt helemaal weg als je daar nu aan de slag gaat. Zo lang we het niet te groot maken, is het akkoord voor de gemeente. Driessen of Sander benaderen wie het zand en materieel kan leveren. Han kan eventueel ook aan zand komen. Kortom: de voorzieningen zijn beschikbaar, inventariseren wie/wat/wanneer, we blijven zoveel mogelijk onder de 700 euro. Els heeft voorsnog aan John, Toon en Rick (gildebreeders) gevraagd e.e.a. na te vragen mbt mogelijkheden en uitvoer. Eerst gaan ze deze maand de lobstuw ophalen.
9. WIU lijst 2025 (Ed en Han): er is een lijst en die is ingediend. Ed en Han hebben een lijst opgesteld met 18 punten. Han heeft deze nog niet gedeeld. Die punten hebben ze gaandeweg dit jaar verzameld, waaronder uit de jaarvergadering. Han deelt het met iedereen.
10. DSI/Snelheidssmiley: Marlous heeft aan de gemeente laten weten dat wij hier gebruik van willen maken en dat we hiervan op de hoogte gehouden willen worden.
11. Octagon (Janneke): Bart geeft aan dat Janneke bezig is met het plannen van een afspraak over de plaatsing van de Octagon. Het is goed om iemand van de sportclub op dinsdag erbij te betrekken. Els kan in dit kader aansluiten.
12. Bijeenkomst omgevingsvisie 25 november LvC (Han): 3e omgevingsvisie waar Han bij is geweest. In principe 3x hetzelfde verhaal. De ingehuurd projectleider heeft een verhaal gehouden over verleden, gaat over naar 4 gebieds kompassen. wij zitten in de maasvallei. Belangrijk om dit op de agenda te zetten en te delen in het dorp, omdat we straks geen bestemmingsplan meer hebben, maar een omgevingsvisie. Grote verschil: in het bestemmingsplan werd geluid, geur, licht, allemaal apart beoordeeld. In de omgevingsvisie wordt dat als totaal gezien. Participatie is anders geregeld. Tijdens de bijeenkomst zijn ze in groepen uit elkaar gegaan. Hierin was ruimte om positieve en negatieve punten te benoemen. Han heeft de projectleider erop aangesproken dat er ontwikkelingen zijn die wij liever niet in het gebied willen hebben (denk aan dommelsvoort, eiwitcampus, etc.). Daarvan gaf de projectleider aan: dat is al in gang gezet, dus daar kan niet veel aan veranderd worden. Mark Jansen (wethouder) kwam bij het groepje staan, Han heeft aangegeven dat we een duidelijke visie missen rondom het UNESCO gebied. Dit moet strakker in plan naar voren komen. Aangegeven dat ze keuzes moeten maken (landbouw, wonen, werken), maar maak een keuze. Verslag van die

avond moet Han nog krijgen, dat zal hij delen.
Els is in Beers bij zo'n bijeenkomst geweest: ging over dezelfde keuzes.

Planning: Omgevingsvisie komt binnenkort voor de gemeenteraad, mei volgend jaar ter visie, medio volgend jaar afgetikt.

13. Vervolg geven aan centrumplan Linden / verplaatsen naar volgende vergadering ivm afwezigheid Janneke.

14. Vergadercyclus 2025 / maandelijks, eerste maandag voor de maand. Alle aanwezigen akkoord.

15. Etentje bestuur 2024/2025 / bijv in januari/ datumprikker (Marlous pakt dit op)

16. Rondvraag en wat er nog ter tafel kan komen:

- Wensenlijst subsidie 2025 (Marlous/Janneke)
 - schuiven we door naar de volgende vergadering / alvast nadenken over wie de subsidies oppakt (hoe we hier invulling aan gaan geven).
- Marlous: Wapen van Linden: we gebruiken in onze communicatie als dorpsraad nu het Wapen van Beers, met daarop Linden. Bart heeft navraag gedaan bij Wim en er bestaat een



Wapen van Linden:

Het wapen van Linden werd op 16 juli 1817 officieel aan Linden uitgereikt. Sinds de samenvoeging met Beers en Gassel in 1942 is het wapen komen te vervallen.

Het lijkt ons een mooi idee om het wapen weer te gaan gebruiken. Als het bestuur compleet is even peilen of iedereen het ermee eens is dat we dit beeld gaan gebruiken in de communicatie.

- Els: het hek aan de Steegstraat naar het wandelpad richting Europarcs is weliswaar door de gemeente aangepast, maar het sluit nog steeds niet zoals het zou moeten. Het hek valt nog steeds niet dicht. Els zal hierover opnieuw contact opnemen.
- Bart: met Xavi en Rob Brink kennismakingsgesprekken gepland om alle punten wat betreft verkeer en mobiliteit langs te lopen. Doel: klok gelijk zetten over punten over verkeer en circulatie. Bart heeft als punten:
 - goudappel Q1 2025,
 - status en toekomst verkeerstellingen hardweg en kerkstraat,
 - meekoppelkans fietspad vanuit dijkverzwaring inclusief over de sluis en alternatieve route door Linden (dit punt is stilgevallen),
 - DSI/snelheidsmileys,
 - versmalling Eindsestraat,
 - (chaotisch) parkeren strandje witte brug,
 - bermen vrijhouden (punt Sander uit jaarvergadering),
 - tijdelijk parkeerverbod dorp (ook meegenomen in WIU lijst),
 - Eindsestraat ook 30 km borden,

- verlengen plateau Oostermeerweg (veranderen fietsoversteekpunt),
 - uitbreiding Haven,
 - Dommelsvoort (ontsluiting heeswijkse kampen, A73, etc.),
 - circulatieplan Linden,
 - verlichting fietspad raamweg,
 - verharding fietspad raamweg zakt weg, wordt opgevuld, maar ook klinkers zakken weg.
- Han: begin volgend jaar komt de interdorps bij elkaar. Er is nog geen nieuws. Dijkverzwaring, nog niets bekend verder. Of Hoge Voort ingetekend is, Solez heeft aangegeven dat er ruimte is voor verbreding van het stuk. Wie het financiert, daar is nog onduidelijkheid over.
 - Els:
 - Er lag onlangs een hele grote boot op de plas op verschillende plekken, onduidelijk wie/wat. Mocht dit vaker voorkomen, eventueel melden.
 - Beleidsregel bijwoningen delen met het dorp via de DR app, er staat een link op de website LvC, die kunnen we delen. Wat staat hierover in de woonvisie van Linden en wat is er daadwerkelijk mogelijk? Misschien een goed onderwerp voor de volgende jaarvergadering. In dat kader kunnen we ook de beleidsregel bespreken.
 - Buurtcirkels: motie in tweede kamer aangenomen (en door de staatssecretaris overgenomen) om werk te maken van de voorzorgcirkels (ook wel buurtcirkels genoemd) en hoe zorgverzekeraars dat kunnen gaan ondersteunen. Goed om in de gaten te houden.